



Date: 16th November 2022 Mr. Hamad Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai, UAE Subject: Notification of the date and agenda to the meeting of the Board of Directors of Dubai Electricity and Water Authority PJSC (DEWA or the Company) Notice is hereby given that the Board of Directors of DEWA will hold its meeting on Thursday, 24th, November 2022, at 9am to consider and review general business matters. Yours Faithfully, On Behalf of Dubai Electricity and Water Authority PJSC	التاريخ: 16 نوفمبر 2022 السيد/ حامد أحمد علي المحترم الرئيس التنفيذي، سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة الموضوع: إخطار بموعد وجدول أعمال اجتماع مجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع. (الهيئة أو الشركة) نود إبلاغكم أن مجلس إدارة هيئة كهرباء ومياه دبي سيعقد اجتماعه يوم الخميس الموافق 24 نوفمبر 2022 الساعة 9 صباحاً للنظر في بعض الأمور العامة المتعلقة بأعمال الهيئة ومراجعتها. وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،، عن هيئة كهرباء ومياه دبي ش.م.ع
--	---

aakash n

Aakash Nijhawan
Group Head of Investor Relations

